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Dyrektor sportowy AS Roma, Walter Sabatini [na zdj.] oraz szkoleniowiec

Giallorossi, Zdenek Zeman wypowiedzieli się na temat przygotowań

drużyny rzymian do nowego sezonu.

SABATINI

 

Bradley

Mogę powiedzieć, że o jego sytuacji decyduje kilka szczegółów. Wierzę, że dołączy

do nas w przeciągu 2 dni.

 

Jung

Hipotezy mówiące o niemieckim obrońcy w Romie? To była prosta pogawędka o

jego osobie, nie sądzę, by do nas dołączył. Niemiecki klub chce go zatrzymać.

 

Borriello

Powiedział wczoraj fanom, że już nie jest w planach klubu? Słyszałem tę wypowiedź.

To prawda, jest obecnie na liście transferowej, to nie nowość. Pomimo tego, klub

bardzo go ceni. Będzie na liście dopóki czegoś nie udowodni. Być może trener w

ciągu 10 dni zdecyduje, by go zostawić. Póki co jest graczem Romy. Jest równie

ważny co inni i powinien być szanowany jak reszta składu.

 

Wielkie nazwiska?

Wydaje się mi, że wypowiadałem się na ten temat kilka dni temu, podczas

konferencji prasowej. Powtórzę: Nie sądzę, abyśmy sprowadzili wielkich piłkarzy,

jednak wydaje się mi, że mamy ich już w składzie. Dzisiaj ponownie widziałem

imponujących mi zawodników na murawie. Do zespołu dołączą tacy zawodnicy,

jakich chce trener.

 

ZEMAN

Totti
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Czy Totti mógłby grać na stałe, jako boczny napastnik? Nie, dziś nie podjąłem

żadnej ostatecznej decyzji. Znam Francesco z tej pozycji, jednak przez wiele lat grał

jako środkowy napastnik, pomocnik. W tej roli również może się sprawdzić.

 

Zespół

Gracze nie mieli dziś na boisku żadnych specjalnych obowiązków. Prawdę mówiąc,

do tej pory ich nie próbowaliśmy. To była luźna gra, pogawędka. Liczyłem na to, że

zobaczę co gracze chcą osiągnąć. Są pary, które odnajdują się same, jednak nie

widzą innych zawodników. Musimy stanowić jedność, by zbudować drużynę.

Poważnym zadaniem jest teraz stworzenie zespołu, który pozwoli

indywidualnościom pokazanie swoich umiejętności.

 

Młodziki

Młodzi zawodnicy radzą sobie całkiem dobrze, jednak to normalne, kiedy chcą

pokazać się na tle tych, których znamy. Jestem szczęśliwy z powodu Romagnoliego

oraz Florenziego.

 

Taddei

W zeszłym sezonie grał jako obrońca. Dla mnie to boczny pomocnik. Teraz ocenimy,

czy lepiej radzi sobie w obronie, czy w pomocy.

 

Flanki

Rolę bocznego pomocnika trudno jednoznacznie zinterpretować, jednak mamy

zawodników, którzy mogą występować jako boczni atakujący. Musimy nad tym

pracować. Od jutra zaczniemy wprowadzać elementy taktyczne. Jak wrażenie

wywarli na mnie Jose Angel, Taddei i Rosi? To zawodnicy, którzy grali na tych

pozycjach, jednak uważam, że zarówno atakują jak i bronią na 50%. Musimy to

udoskonalić.

 

Juan i Burdisso

Czy Burdisso i Juan mnie przekonują? Argentyńczyk nie grał z powodu kontuzji. Juan

także miał pewny problemy zdrowotne. Ciężko trenują. Oczywiście, musimy ich

ocenić na tle przeciwników.
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Lamela

Środkowy czy boczny pomocnik? Dla mnie jest tym drugim. Dziś nie sprawił się za

dobrze, jednak może dać drużynie wiele dobrego. Posiada niewyobrażalne

umiejętności. My musimy je uzewnętrznić.

 

Bojan

Uważam, że dobrze sprawował się rok temu. To dobry zawodnik, który pasuje do

naszego systemu. Obecnie za bardzo skupia się na sobie, nie na grze z resztą

zespołu. Powtarzam, on ma wszelkie predyspozycje ku temu, by strzelić wiele goli. 
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